## Merchant exclusive offers at Festival Walk X DBS Treasure Banking Customers 星展銀行豐盛理財客戶 X 又一城之精邁商戶優惠

DBS Treasure Banking Customers present eligible DBS Credit cards and DBS Card+ related App Push Message can enjoy below selected merchant offers at Festival Walk:星展銀行豐盛理財客戶出示合資格信用卡及DBS Card+ 相關推廣訊息可於又一城享用指定商戶優惠:

Merchant 商戶	Shop Location 店舗位置	Merchants Exclusive Offer	精選商戶優惠	Remarks	註
BOUTIQUE BY THE GRAND	LG2-59	10% discount on regular priced items	惠赖正價貨品可享九折優惠	This offer is only eligible for use at Boutique by The Grand in Festival Walk. This offer is non-refundable and cannot be exchanged for cash and only one offer is accepted for each transaction. Lisboa Food & Wines Limited reserves the right of final decisions in case of disputes.	<ul> <li>本禮週僅限於又一城 Boutique by The Grand 使用。</li> <li>本禮週不得退換或兌換現金及每次消費 只可使用禮週一次。</li> <li>如有任何爭議‧葡京餐飲集團將保留最 終決定權。</li> </ul>
CANVAS  Besultful Shinner	G-03	Present DBS card and complete simple registration to receive two complimentary trial size bottles of a designated skincare product 3ml (valued up to HK\$190/2pcs).     Spend with DBS card to receive a complimentary travel size bottle of a designated skincare product 10ml (valued up to HK\$180) upon net purchase of HK\$800 or above on regular priced items.     Spend with DBS Treasure card to enjoy HK\$50 discount upon purchase of any CANVAS regular-priced items.	・完成簡單登記・可免費獲贈指定護屬產品試用裝3ml 兩支。 (價值高達HK\$190/2支)  以DBS卡爾夏正價產品淨額滿港幣800・可免費獲贈指定護屬產品旅行裝10ml一支。(價值高達HK\$180)  ・以DBS Treasure卡購買任何CANVAS正價產品可享一次性港幣50折扣優惠。	-This offer will be distributed randomly, with no selection availableThis offer can be used once onlyThis offer cannot be exchanged for cash or other discountsThis offer is available while stocks last, first-come, first-servedThe HK\$50 discount is applicable to regular-priced items onlyCANVAS Beauty International Ltd. reserves the right to amend the above terms without prior noticeCANVAS Beauty International Ltd. reserves the right of all final decisions in case of any dispute.	・贈送之產品為隨機送出・不設自選・ ・優惠只限使用一次・ ・優惠可見換現金・不設找績・ ・騰品數量有限・先勁先骨・送完即止・ ・HK\$50折扣優惠只適用於正價產品・ ・CANVAS Beauty International Ltd.有權更改上述條款而毋須事先通知・ ・如有任何爭議・CANVAS Beauty International Ltd.保留最終決定權・
Chinese Cuisine by WJS 王家沙・花好月園 王家沙・ wang ja sha <b>花 好-月 圓</b>	G-23	10% discount on a la carte menu for all day dine-in and takeaway service.	惠顯堂食及外賣主菜單單點全天可享九折優惠	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions.  All prices are in HKD, and a 10% service charge (based on the original price) applies to dine-in services.	<ul> <li>優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用;</li> <li>所有價格均以 港幣計算・堂食須另收 10% 服務費(以原價計算)。</li> </ul>
Chow Sang Sang 周生生	LG2-49	5% off on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery	正價鑲嵌珠寶、18K金首飾九五折	Only registered as Chow Sang Sang Star Shopper is eligible for the offer. Only applicable on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery. Not applicable on selected styles, collections and brands, please refer to shop staff for details. Cannot be used in conjunction with other promotional offers. Not applicable on trade-in items. Personalized jewellery order must be made and completed within promotion period. Subject to terms and conditions. Please check with shop staff for details. Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right to make the final and binding decision.	- 需登記成為周生生之友方可享有優惠。 - 只適用於正價讓散珠寶、18K金首飾。 - 不適用於正價讓散珠章、3月及品牌,詳情請向店員查詢。 - 不可與其他優惠同時使用。 - 不適用於易貨。 - 可製飾品需於推廣期內訂製並完成交易方可享有優惠。 - 優惠受條款及細則約束,有關優惠詳情,請向店員查詢。 - 個生生珠寶金行有限公司保留最終決定權。
Crocs Crocs ™	L2-36	Storewide Offer: HK\$50 Off on HK\$450	全店購物滿港幣450港元立減港幣50	Cannot use in conjunction with other promotions including malls, cards & payment gateways, Crocs members offers.  Cannot use for fixed priced items	
SCCQ	L2-08	5% discount on regular-priced footwear or leather bags	購買正價鞋履或皮革袋可享九五折優惠	Not applicable to fixed price and discounted items, accessories, belts and shoe care products.	不適用於公價及特價資品、配飾、皮帶及鞋履護理產品。
Fortress 豐澤	MTR-01	HK\$100 off upon spending of HK\$2,000 on home appliances or audio-visual products (Except Apple/Dyson/Xiaomi/Gaming products)	-購買正價家庭電器或影音產品滿港幣2,000 · 即減港幣100 (Apple / Dyson/小米產品及遊戲電玩除外)	Except Apple/Dyson/Xiaomi/Gaming products	不包括Apple / Dyson/ 小米產品及遊戲電玩
GLYCEL 卡爾詩 GLYCEL ▽ SWITZERLAND	L2-01	Enjoy the following discounts purchase with DBS credit card: Promotion (1): Enjoy 10% off discount on purchase of any regular-priced GLYCEL products. Promotion (2): Receive [Premium] Enhance Eye Mask Gel 30g(worth \$670) for free upon purchase of \$3,000 or more.  Promotion (3): Enjoy the following treatment at special price \$288 for first trial:  1) Enjoy GLYCEL Rejuvenating & Purifying Face Treatment Combo(90mins)(worth \$2,680) Or 2) I-Yoga Stress Relief Treatment Combo(75 mins)(worth HK\$2,330)	憑DBS信用卡可享以下優惠: 優惠(一) 講質正價產品可享九折優惠 優惠(二) 消費任何「療程組合」折實滿港幣3,000 (不包括試做價)・即送【新昇級】高效緊銀修護眼膜 30g(價值港幣670) 優惠(三) 以優惠價港幣288體驗: 1)活勵淨白美肌療程組合(90分鐘)(價值港幣2,680) 或 2)高溫输伽鬆筋刀・腰跨鎖痛舒緩療程及全身穴位按摩(75分鐘)(價值港幣2,330)	Advance booking is required.  Treatment is available for GLYCEL new female treatment customers aged 18 or above.  Offer must be completed within one month upon purchase.  Each customer can enjoy each promotion once only.  The offer can be enjoyed simultaneously with in-store promotions.  The offer is only applicable at GLYCEL Festival Walk shop.  DBS Credit Card needs to be shown before making a payment.  In case of disputes, the decision of Glycel Company Limited shall be final.	必須預約。     · 必須預約。     · 療程需的用於年滿18歲或以上及首次體驗GLYCEL美療服務之女性客人。     · 療程需的購買日期起計1個月內完成享用。     · 每位客人均可享每項優惠乙次。     · 優惠可與店內滿顏體優惠同步享用。     · 優惠可與店內滿顏體優惠同步享用。     · 優惠可適用於GLYCEL又一城分店。     · 付款前需出示DBS銀行信用卡。     · 如有任何爭議,Glycel Company Limited 保留最終決定權。

GREYHOUND CAFÉ	L2-42	10% discount on a la carte menu for all day dine-in and takeaway service.	惠顧堂食及外賣主菜單單點全天可享九折優惠	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. All prices are in HKD, and a 10% service charge (based on the original price) applies to dine-in services.	<ul> <li>優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用;</li> <li>所有價格均以 港幣計算、堂食須另收 10% 服務費(以原價計算)</li> </ul>
GUERLAIN PARIS	G-39	- Book and enjoy a complimentary Beauty Coaching Service and upon completion, receive a complimentary New Orchidée Impériale Longevity Cream 3ml (worth HK\$255) - Receive a Welcome Gift (worth HK\$603) upon first purchase of Orchidée Impériale/ L'Art & la Matière Collection and registration as new Guerlain member^.  ^New customers who have never made a purchase at Guerlain.	•預約尊享個人化肌庸諮詢服務·完成後可獲贈全新御庭蘭花御齡面霜3ml 乙件(價值港幣255)。 •凡購買任何御庭蘭花醬術沙龍系列產品·並登記成爲法國嬌蘭新會員 <sup>A</sup> ·可尊享御庭蘭花養庸禮品乙份(價值港幣603)。 *未曾於法國嬌蘭購物之全新客戶。	Advanced booking is required, please call 2265 7064 for reservation. Bookings are available on a first-come, first-served basis; gifts are available while stocks last.  Each customer can enjoy the experience once and receive one gift only.  In case of any disputes, Guerlain reserves the final right of decision.	-服務須提前致電2265 7064預約 - 名額/禮品有限 - 額滿/送完即止 - 每人只限尊享體驗乙次及獲贈禮品乙份 如有任何爭議 - 法國媽蘭保留最終決定權 -
JIRO 次郎 RAMEN 拉麵	UG-37	10% discount on a la carte menu for all day dine-in and takeaway service.	惠顧堂食及外賣主菜單單點全天可享九折優惠・	•The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions.  •All prices are in HKD, and a 10% service charge (based on the original price) applies to dine-in services.	• 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用; • 所有價格均以 港幣計算 · 堂食須另收 10% 服務費(以原價計算) •
LUKFOOK JEWELLERY 六福珠寶 六福珠寶 LUKTOOK JEWELLERY	LG2-45	Some of the property of t	1)適用於任何黃金飾金金價計算之貨品·3錢或以上(每件計)·可享全單九五折。 2)任何8錢或以上(每件計)鄰屬額·工費全免。	<ul> <li>此優惠不得更換、退換、兌換現金、或其他貨品</li> <li>優惠產品不包括金粒、金條、金草、金利是、鉑金、籐範及、電鑄擺件</li> </ul>	This offer cannot be exchanged, returned, redeemed for cash, or other items. Gold ingots, gold bars, gold medals, Gold Red Packet, platinum, gold rattan items, electroforming ornaments are excluded
mtm labo	G-32	1.Enjoy 15% off on skincare products. 2.Enjoy 35% off on single treatments. 3.Enjoy "Buy 5 GET 1 Free" & "Buy 10 GET 2 Free" of all treatments.	1. 護庸產品可享八五折優惠 2. 單次面部專業護理療程可享广五折優惠 3. 面部專業護理療程可享"買5送1"及"買10送2"優惠	The privilege can be enjoyed once only. Advance booking is required for all treatments. For booking from Monday to Friday, a 4-hour cancellation/rescheduling notice is required. For booking on Saturday, Sunday and public holidays, a 24-hour cancellation /rescheduling notice is required. In the first property of the first proper	此禮邁每人限享乙次     所有療程服務敬請預約     · 所有療程服務敬請預約     · 如需更改或取消星期一至星期五之預約.請於預約時間前最少4小時通知。週末、週日及公眾假期之預約.則必須於預約時間前24小時通知     · 如有任何爭議.mtm labo 將保留最終決定權
Sam Edelman Sam Edelmom	LG2-KIOSK H1	15% OFF on regular-priced items	正價貨品八五折優惠	This promotion cannot be used in conjunctions with other VIP/ instore promotionI offer.	此優惠不可與其他會員/店舗優惠同時使用
Sulwhasoo 雪花秀 Sulwhasoo	G-36B	Enjoy 50% off on Ginseng Nourishing Treatment (Value HK\$1,550, 75minutes)	半價尊亨滋補人參調養護理 (原價港幣1,550,75分鐘)	Each customer can enjoy once only. Exclusively for female guests. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts.	每人限享乙次,只限女士尊享,優惠不能與其他優惠或折扣同時使用,
VA BENE ITALIANO	L1-34	10% discount on a la carte menu for all day dine-in and takeaway service.	惠顧堂食及外賣主菜單單點全天可享九折優惠	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. All prices are in HKD, and a 10% service charge (based on the original price) applies to dine-in services.	-優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用; -所有價格均以 港幣計算・堂食須另收 10% 服務費(以原價計算)。

- Terms and Conditions 條款及細則:

  Offers are valid from 12 December 2025 until 15 January 2026.

  Each member is entitled to redeem each reward for 1 time at maximum.

  All Rewards are not for sale. All redeemed Rewards are not cancellable, transferrable, refundable, exchangeable for cash, and cannot be resold under any circumstances.

  The colour and style of Rewards are allocated on a random basis, and selection of colour and style is not allowed.

  Offers are applicable exclusively to the Festival Walk shop.

  Offers cannot be redeemed for cash. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.

- Gifts are available in limited quantities and will be distributed on a first-come, first-served basis, while stocks last.
   Reward items are subject to such quality assurance Terms and Conditions as provided by the suppliers/ Festival Walk accepts no responsibility and no liability for any matters relating to the conditions and quality of the Reward items provided by the respective suppliers/tenants. All queries or disputes in relation to the redeemed Reward items shall be referred to the respective suppliers/tenants directly, and Festival Walk bears no responsibility for resolving such queries or disputes
   Offers and Terms are subject to change or cancel without prior notice.
   In case of any disputes, the decision of Festival Walk (2011) Limited and its tenants shall be final.

- 慢應有效期由2025年12月12日至2026年1月15日。
   每位會員最多只限換領每個優惠乙來。
   所有獎賞乃非賣品、在任何情况下,會員所領取之獎賞將不得取消、轉讓、退回、兌換現金或轉售。
   禮品的顏色和款式將隨機分配,會員不予選擇顏色或款式。
   優惠只適用於又一城店。
   優惠只適用於又一城店。
   優惠不明與其他折扣或推廣優惠同時使用。
   禮品數量有限,先到先得,該完即止。
   所有禮品的款式及質素以供應商/商戶最終所提供的貨品為準,又一城對供應商/商戶所提供的禮品款式及質素,將不承擔任何法律責任。任何與禮品質素有關的查詢或爭議的會直接提交予供應商/商戶跟進,又一城對任何此類查詢或爭議概不負責。
   優惠或任何條款如有更改,取消,忽不另行通知。
   如有任何爭議,又一城(2011)有限公司及又一城商戶保留一切之最終決定權。